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CONSILIUL LOCAL AL 
COMUNEI  DEVESELU 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 27.02.2015 la Şedinţa extraordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de secretarul comunei Deveselu, Gheorghe Eugenia, care a făcut 

prezenţa, arătând că sunt prezenţi toţi cei 13 consilieri locali aleşi. 
Având în vedere prevederile art. 40 alin. (1) din Legea 215/2001 şedinţa se poate desfăşura în 

condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa ordinară a fost convocată de 
Primarul comunei Deveselu prin adresa nr. 80 din 24.02.2015 în baza Dispoziţiei nr. 39 din 
24.02.2015. 

 În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si ordinea de zi propusă 
a se discută, conform prevederilor legale. Lucrările şedinţei sunt publice. 

Preşedinte de şedinţă este d-nul consilier Tenea Gheorghe. 
Doamna Secretar dă citire procesului verbal de la şedinţa ordinară din 12.02.2015, care supus 

la vot, este aprobat în unanimitate, fără adăugiri sau observaţii. 
Preşedintele de şedinţă dă citire ordinei de zi.  Supusă la vot, ordinea de zi este aprobată în 

unanimitate. 
Se trece la discutarea ordinii de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 2015  

al  S.C. DEVES  PRESTSERV SRL Deveselu. 
 Domnul Primar: veniturilor estimate a se realiza sunt in valoare de 235.000 lei, tinând cont 
de lucrările pe care le va executa societatea în cursul anului 2015, iar cheltuielile sunt estimate la 
228.000 lei. 
 Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre.Supus la 
vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
2.Proiect de hotărâre referitor la: aprobare organigramă, număr  de personal  şi   stat de  
funcţii pentru  S.C. DEVES  PRESTSERV SRL Deveselu.                        

Domnul Primar: se păstrează același număr de personal ca și anul trecut. 
Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
3.Proiect de hotărâre referitor la: acordul de principiu privind preluarea în administrare a 

unui imobil proprietate publică a statului, situat în comuna Deveselu, cartier Aviatorilor, județul Olt, 
din administrarea Consiliului Local al Municipiului Caracal, județul Olt, în administrararea 
Consiliului Local al comunei Deveselu, județul Olt. 

Domnul Primar: Primul pas pentru a putea prelua administrarea Cartierului Aviatorilor este 
acela de a ne exprima acordul de principiu. 

La data când Ministerul Apărării Naționale a dat în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Caracal acest imobil, pavilioanele de locuinte erau în domeniul public, acum locuințele 
sunt cumpărate si sunt in domeniul privat. Cetățenii din cartier doresc să treacă sub administrarea 
autorității locale Deveselu. 

Prin preluarea cartierului vom putea să facem investiții, să venim în sprijinul cetățenilor care 
locuiesc aici. 

Domnul viceprimar: locuind în acest cartier, cunosc doleanțelor oamenilor, ar fi bucuroși ca 
acest cartier să fie administrat de Consiliul local Deveselu. 

 
 
 



 
 
 
 
 
          4.  Discutii, intrebari, interplari. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: se mai pune ceva pe drumul către extravilan, către fostul 

CAP. 
Domnul Primar: Până la data de 15 martie se va reface acest drum și va fi practicabil. 
În acest an, stăm foarte prost cu banii. Avem de achitat branșamentele realizate pe domeniul 

public, avem datorii de 700.000 – 800.000 lei catre constructor. Sunt lucrări executate și neîncasate. 
Domnul consilier Ciucă Ionel: când dăm drumul la utilități. 
Domnul Primar: de luni constructorul va începe să spele bazinele de apă. 
În jurul perioadei de 15 mai  se va finaliza atât proiectul la apă cât și cel la canalizare și stația 

de epurare. 
Mai sunt achiziționat pompele pentru SPA-uri, întrucât nu au fost prinse în proiectul inițial, 

deși sunt absolute necesare, pentru că nu toată rețeaua are scurgere gravitațională. 
S-a renunțat la canalul de colectare pe o distanță de 14 km. Avem o adresă că stația va 

funcționa fără probleme dacă canalul este decolmatat pe distanță de 1 km. 
Stația de epurare este foarte  bine lucrată, poate prelua 167 mc/zi și poate duce până la 837 

mc/zi. 
Pentru racordul la energia electrică avem o problemă, se pierde în gol, fără să fie înregistrată 

energie cam de 1000 – 1500 lei. Transformatorul a fost achiziționat respectâdn cerința CEZ. La 
acestă dată este oprit. Se da drumul când va funcționa  stația. 

Pentru apa uzată preluată din unitatea militară se va monta un debitmetru. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: m-ar interesa dacă există studii pedologice pentru tarlaua 

121 și tarlaua 123. 
Domnul Primar:  avem studii pedologice făcute în extravilan pentru PUG. 
Domnul consilier Păun Teodor: ce facem cu islazul. 
Domnul Primar – Din acest an primăriile nu mai pot solicita subvenție de la APIA pentru 

islazul communal. 
Am avut o adunare  publică, am informat crescătorii de animale de necesitatea asocierii și 

depunerii de cereri pentru înnchirierea / concesionarea islazului. 
Domnul Stoeneșteanu Paraschiv a interpretat demersul nostru ca fiind o scoatere a dânsului 

în afara satului cu oile.  
Dacă nu se închiriază / concesionează islazul vom fi nevoiți să instituim taxe de pășunat. 
Eu am spus că fiecare familie care dorește să crească animale poate să facă acest lucru. 
Asocierea este o problemă sensibilă, oamenii trebuiesc sprijiniți să-și facă documentele. 

Subvenția de la APIA se poate accesa până în 2020. Nici-un cetățean nu ar trebui să împiedice 
dezvoltarea localității. 

In privința taxelor și impozitelor locale, avem cetățeni care nu se conformează. Am avut 
discuții cu domnul Măceșeanu Marian, care are mari datorii,  privind depunerea declarației privind 
impozitarea. Am cerut să se prezinte la primărie cu documentele pe care le deține din care să rezulte 
calitatea de proprietar asupra imobilelor pe care le deține. Dar refuză, ceea ce conduce la idea că nu 
are le are. 

Domnul consilier Nicola Florin: se mai fac și alte lucrări la drumuri. 
Domnul Primar: mai sunt de executat și șanțurile. Se vor face de către SC Deves Prestserv 

SRL – societatea consiliului local, a fost subcontractată lucrarea de la antreprenorul titular al 
contractului de execuție. 

Domnul Primar: vă propun să luăm gardul de aici din spate să să împrejmuim extinderea 
cimitirului din satul Deveselu, iar aici să punem altul nou. Totodată să punem gard și în poiană la 
locurile de joacă. 

 



 
 
 
Domnul consilier Vlad Constantin: ar fi bune niște camere de luat vederi, așa îi vom 

descuraja pe cei care distrug. 
Domnul Primar: sunt costuri foarte mari. 
Domnul Nicola Florin: se fac poduri de trecere în dreptul proprietăților. 
Domnul Primar: avem în vedere un nou proiect din fonduri nerambursabile în care să 

prindem execuția de trotuare și poduri. 
Dacă îl depunem în toamnă încep lucrările după jumătatea anului 2016. 
Referitor la cimitire, ar trebui să găsim 3 tipuri de cavouri pe care să le executăm prin SC 

Deves Prestserv SRL, să facem alei si să aprobăm un regulament de funcționare al cimitirelor. 
Doamna consilier Păun Jana: s-au obținut toate avizele la PUG. 
Domnul Primar: Da. S-au obținut toate avizele acum putem să aprobăm PUG-ul. 
Nu au mai fost alte discutii cu privire la proiectele initiate, drept pentru care domnul 

presedinte de sedinta Tenea Gheorghe declara inchise lucrările sedinţei extraordinare. 
 
 

  
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                      Gheorghe TENEA                                                            Eugenia GHEORGHE 


